Terms & Conditions	الشروط والأحكام
 The Personal Finance ZERO Fees digital campaign (Offer) is effective from 27 October – 31 August 2024 	 الحملة الرقمية للتمويل الشخصي بدون رسوم (العرض) سارية اعتباراً من 27 أكتوبر - 31 أغسطس 2024
Offer is valid only for customers who apply via the DIB alt Mobile App, DIB alt online or DIB alt on WhatsApp	• يتطبق العرض فقط عبر alt تطبيق الهاتف المحمول من بنك دبي الإسلامي أو alt الخدمات المصرفية عبر الإنترنت أو alt الخدمات المصرفية من خلال تطبيق واتساب
The Due diligence and documentation fee 1.05% of financing amount (min AED 520, max AED 2,620) will be automatically waived off by the system at the time of applying for the Personal Finance	• سيتم الغاء رسوم العناية الواجبة والتوثيق بنسبة 1.05% من مبلغ التمويل (بحد أدنى 520 در هماً وبحد أقصى 2,620 در هماً) تلقائيا في وقت التقديم على التمويل الشخصي.
Existing profit rate is applicable and there are no changes to the product general terms & conditions	 ينطبق معدل الربح الحالي و لا توجد تغييرات على الشروط و الأحكام العامة للمنتج.